
Referat styremøte 3 Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag 

Dato: 06.06.2023 

Til stede: Mathilde, Frank Arne, Jill-Heidi og Karoline 

Pust og Pes 

• Øystein (rektor) har spurt kommunen om materialer for å vedlikeholde internatet utvendig. 

Har ikke fått svar enda, venter på å få tildelt en kontaktperson 

Ryddeaksjon 

• Stort oppmøte på bygdehuset etter rydding! Karoline sender bilder og en liten rapport til 

kommunen for dokumentering 

• Søppel hentes ved branngarasjen 20.juni av Remiks 

Knivkurs/sløydkurs 

• Karoline har søkt midler fra Sløydmillionen for å arrangere sløydkurs til høsten 

Reiselivsanlegg Vaagen utvikling 

• Klagen vi sendte til kommunen som deretter ble sendt til Statsforvalteren ble ikke tatt til 

følge. Utviklingslaget ønsker ikke å gå videre med saken 

Lavvo 

• Søknad om penger fra Tromsø Kommune har blitt innvilget med 72.500 kr 

• Får svar fra Samfunnsløftet 10.juni. Bestemmer oss for størrelse og leverandør av lavvo når vi 

vet hva svaret er 

• Platting under lavvo betales av barnehagen og bygges på dugnad. Jill-Heidi kaller foreldre i 

barnehagen inn til dugnad. Mathilde spør om Hans Marius kan være “arbeidsleder” for 

dugnaden 

Kommuneplanens arealdel på høring 

• Frist for høringsinnspill er 8.juni 

• Har startet å skrive et innspill. Alle i styret tar en kikk på det og skriver inn ting om de ønsker. 

Karoline sender inn innspillet kvelden 8.juni 

Informasjonshefte om bygda 

• Karoline har startet på et utkast 

• Kan for eksempel ligge på bordene under Kval i Vågen og andre arrangementer der det 

kommer folk fra utenfor bygda slik at vi får vist fram hva som finnes her 

• Karoline fullfører informasjonsheftet, skriver ut hefter og leverer de til Kval i Vågen-komitéen 


